
Volleyball generalforsamling - 2025   
  
1. Valg af referent:   
- Anna vælges som referent   
 
2. Valg af stemmetæller og dirigent:   
- Mikkel og Christina-Maria vælges som stemmetællere  
- Mikkel vælges som dirigent 
 
3. Formandens beretning:   
- Formandens beretning berettes:  
 
”En sæson er afsluttet (2023/2024) og en ny sæson er kommet (2024/2025), 
og vi er endnu engang samlet til vores årlige generalforsamling. 

Vi afsluttede vores forrige sæson med det årlige stævne LM, og jeg ville takke alle der stiller op for Sørby og 
deltager i vores fællesskab. 
Vi sluttede samtidigt af med en stor og stærk bestyrelse. 

Ved sæson opstart 2024/2025 startede vi denne gang op med hvad jeg håber, bliver en fast tradition, nemlig 
opstartsfesten, vi syntes det gik rigtig godt, og er en fantastisk måde at møde hinanden efter den lange 
sommer. 

Ved opstart af træning, var det igen med 2 trænere på siden klar til at modtage vores spillere, som ved 
opstart har øget medlemstallet. 

Disse mange nye ansigter, der i de alene sidste 5 år, har været at se, er bemærkelsesværdigt. 
vi er en klub i forandring, både med bestyrelse, men også med spillere. 
også selvom nyere spillere kan være på over 80 år. 

Disse forandringer fylder dog på banen, og med forandring fylder også usikkerhed, fortvivlelse og irritation. 
Det ville jeg gerne anerkende, og jeg ville gerne takke for den store tillid og støtte jeg og bestyrelsen har 
modtaget igennem tiden. 

Jeg ville gerne takke for de gode dialoger vi har haft mellem spillere og bestyrelse, og håber at vores 
månedlige ”tår at drikke” fortsætter og bliver endnu bedre, Som formand er alle input værdifulde, jeg 
værdsætter derfor hver gang et medlem stiller sig kritisk, kommer med et perspektiv eller giver enighed når 
vi har vores dialoger. 

Igennem sæsonen har disse ændringer dog kunne mærkes, da vi trods øget medlemstal ser et fald af spillere 
på banen, og ved vores stævner både DGI og LM. 

Selv i bestyrelsen har dette kunne mærkes, hvor vi derfor har haft frafald, jeg ville alligevel takke alle som 
har været del af bestyrelsen, for et stort arbejde, et rigtig godt gåpåmod og for de rigtig mange gode lange 
snakke over bordet. 

Til sidst ville jeg gerne personligt takke for den tid jeg har haft, og kunne have grundet medlemmerne, 
bestyrelse og træner der har vist mig støtte. 



takke spillerne der holder min træning ud, og til sidst ønske den kommende bestyrelse rigtig god vind og 
håber på medlemmernes fortsat støtte til den næste generation af bestyrelse. ” 

Mikkel Dimon 2025 

 
Formandens beretning godkendes. 
 
 
  
 4. Regnskab - 2024 v/kassereren: 
- Jimmie er klubbens nye kassér.  
 
Indtægter i 2024 ligger på 118.093,90 kr., som er på niveau med 2023, hvor indtægter var 117.583,41 kr. 

Dete er på trods af at indtægt for kon�ngentbetaling er faldet fra 2023 �l 2024 med 3.675 kr. (samlet for 
senior og u24), hvilket skyldes en fald i medlemstal.  
Sam�dig er indtægt for salg af tøj meget lavere i 2024, da spillere ikke har købt nyt tøj igennem klubben.  

Til gengæld er indtægt fra Sørbymarked steget med 15.982,90 kr., fra 53.971 kr. i 2023 �l 69.953,90 kr. i 
2024. Dete er både for indtægt fra toiletvognene samt �lskud fra SIF venner. 
Indtægter fra arrangementer er også steget markant. Dete skyldes holdbetaling �l natvolley og +1 �l 
julefrokosten. 

Udgi�er: 

Klubbens udgi�er er faldet i 2024 i forhold �l 2023 fra 109.000,83 kr. �l 90.178,91 kr. 
Dete skyldes især klubbens udgi�er �l det spillertøj der blev bes�lt af spillere i 2023, hvor der ikke blev 
bes�lt og købt noget i 2024.  

Udgi�er �l holdarrangementer er fordoblet fra 23 �l 24, fra 13.163,25 kr. �l 26.681,20 kr. Dete skyldes især 
at der er udgi�er �l julefrokosten for både 2023 og 2024 som er med sam�dig med at vi har a�oldt 
sommerfest i 2024. Derudover er udgi�er �l natvolley også steget. Dete skyldes især indkøb af og tryk på t-
shirts, som udgør 3.793,75 af posten. 

Derudover er vores udgi�er �l møder, gaver, porto og gebyrer faldet siden 2023.  

Alt i alt havde klubben et overskud i 2024 på 28.199,19 kr.  
Klubbens indestående i banken ved årets afslutning var på 156.728,96 kr. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



Regnskabet indsættes herunder: 
 

 



 
 
 
 
Regnskabet godkendes. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



5. Valg af medlemmer til bestyrelsen: Bestyrelsesmedlemmer, suppleanter, revisor og revisor 
suppleant 
 
Mikkel og Pernille genopstiller ikke i bestyrelsen. 
 
Christina og Jimmie (ikke på valg) fortsætter i bestyrelsen. Katrine og Anna (begge på valg) ønsker 
begge at genopstille. 
 
Der er dermed 5 tilgængelige pladser i bestyrelsen (+2 suppleanter) 
 
Den tidligere bestyrelses overvejelser om bestyrelsesarbejdet samt de områder, man ønsker at 
videreføre i den kommende bestyrelse, drøftes. Der gives eksempler: 
 

• Få nye stænger til hallen (dette kræver et større arbejde end som så, da det betyder at hal-
gulvet skal tages op og det skal gøres i samarbejde med kommunen). 

• Sociale arrangementer. Bestyrelsen vil gerne fastholde min. 2 arrangementer årligt, og 
ønsker gerne flere kræfter fra øvrige medlemmer i forhold til arrangering af disse (og gerne 
flere arrangementer). 

• Holde trop på Sørby Marked – som i år bliver et 4 dags marked. 
• Der ønskes en øget transparent bestyrelse og der arbejdes på: årshjul og forretningsorden. 

 
Der drøftes også andre tanker (italesat af medlemmerne) ifht at arbejde videre med i den 
kommende sæson, b.la.:  

- Opstilling til LM og hvem der skal stå for holdfordelingen hertil (et medlem stiller 
spørgsmålstegn ved, om det er for usikkert, at bestyrelsen står for det) 

- Niveauopdeling til træning og til LM,  
- At kunne identificere sig som Sørby spiller 
- Mulighed for variation af det sociale men også konkurrence 
- Hvad giver værdi for medlemmerne 

 
Bestyrelsen lægger vægt på, at Sørby volley er en social klub, som omfavner og inkluderer alle, og 
ønsker ikke, at nogen føler sig holdt udenfor. Men der er også åbenhed for dialog og evt. 
ændringer i den kommende bestyrelse. 
 
Med de ord går vi videre til valg:  
 
Christian Lund, Christian Frederiksen og Dennis Petersen ønsker at stille op og alle vælges ind.  
Katrine og Anna genvælges. 
Christina Maria vælges ind som suppleant. 



Ingen af de deltagende til GF ønsker at stille op som revisor. Denne skal findes indenfor 7 dage, 
ellers benyttes HB’s revisor. 
  
6. Eventuelt 
 
Har bestyrelsen arbejdet på at finde en anden træner end Mikkel? 

- Ja, men det er ikke lykkes at finde en anden udover Peter R. Hvis nogen har lyst, tilbydes 
der trænerkurser og vejledning. 

 
Konstitueringsmøde skal ligge indenfor 7 dage. Dato for konstitueringsmøde bliver d. 26/3-25 
 
Hvor findes dagsorden til GF og er den sendt ud 7 dage før? 

- Dagsordenen står i vedtægterne. Denne er tilgængelig for alle, og dermed også til at finde 
7 dage før. Men bestyrelsen er enige om, at dagsorden bør blive sendt ud mere tydeligt. 
Der snakkes om, at man fremover kan benytte de mails som medlemmer er tilmeldt i 
Conventus, kan benyttes til at sende informationer som dagsorden eller lign. ud. 

 
Der drøftes en problemstilling der er opstået vedr. tilmelding af 2 C hold til LM og hvorvidt hele 
klubben er enig med dette. 
Situationen har resulteret i, at Sørby ikke kan få lov til at stille op som ønsket med to C hold, men 
er nødsaget til at stille op som to B hold eller lave 1 B hold + 1 C hold. 
Dette er en dialog der skal drøftes i den nye bestyrelse.  
 
 
 
 
 
Underskrift fra referent samt dato: 
 

    25-03-2025 
 
 
Underskrift fra dirigent samt dato: 
 

 


